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PROCES-VERBAL

Privind desfasurarea sedintei ordinare a Consiliului local Baraganul din data de 30.08.2019
Sunt prezenti la sedinta 11 consilieri local! din 13 in functie, absenteaza conslierii locali Closca Liviu
Georgel si Vasile Marius. Convocarea s-a facut in scris.

D-nul Primar: In baza Dispozitiei nr. 205 din 22.08.2019 se convoaca Consiliul Local Baraganul
in sedinta ordinara publica de lucru in data de 30.08.2019 , ora 09,00 in sala de sedin^e a
Consiliului Local Baraganul.
Ordinea de zi este urmatoarea:

1. Supunerea spre aprobare a procesului verbal ale sedintei extraordinare a Consiliului
local Baraganul din data de 09.07.2019;
2. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii organigramei si a statului de functii

privind organizarea si functionarea aparatului de specialitate al primarului pe anul 2019-
initiator, d-1 primar;

3. Alte probleme

D-1 Primar : d-le presedinte de sedinja vS rog sa prezentafi proiectul ordinii de zi.
D-1 consilier Zotoi Neculai: vin cu propunerea sa nu mai citim ordinea de zi pentru ca totii membrii
Consiliului o au in fata.
D-1 Primar: domnule presedinte de sedinta sa trecem mai departe.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt completari ale ordinii de zi, intrebari,
completari sau observatii.
D-1 secretar Luca Viorel: propun suplimentarea ordinii de zi cu urmatoarele materiale:

4. Supunerea spre aprobare a procesului verbal ale sedintei de indata a Consiliului local
Baraganul din data de 22.08.2019;
5. In for ma re privind pregatirea Scolii Gimnaziale Baraganul pentru anul scolar 2019-

2020-prezinta Director Scoala Gimnaziala -Moldoveanu Dragos;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu mai sunt intrebari, completari sau
observatii, supun la vot ordinea de zi, suplimentata cu propunerea d-lui secretar Luca Viorel. Cine este
pentru? Impotriva? Abtineri?

Voturi pentru : 11
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0
Se aproba cu 11 voturi ordinea de zi.

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian:Trecem la punctul 1 al ordinii de zi: supunerea spre
aprobare a procesului verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local Baraganul din data de
09.07.2019.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: daca sunt intrebari, observatii sau completari la
acest punct de pe ordinea de zi.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: daca nu mai sunt probleme, supun la vot aprobarea
procesului verbal din data de 09.07.2019. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?



Voturi pentru : 11
Voturi impotriva: 0
Abtineri: 0
Se aproba cu 11 voturi pentru, procesul verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local
Baraganul din data de 09.07.2019 ;

D-l consilier Zotoi Neculai: propun sa trecem la punctul nr. 4, privind aprobarea procesului verbal din
data de 22.08.2019.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: De acord.Trecem la punctul 4 al ordinii de zi:
supunerea spre aprobare a procesului verbal al sedin{ei de IndatS din data de 22.08.2019;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt Tntrebari, completari sau observatii?
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Dacfi nu mai sunt problems, supun la vot aprobarea
procesului verbal al sedin^ei de indatS din data de 22.08.2019. Cine este pentru ? impotriva? Atyineri?

Voturi pentru : 11
Voturi impotriva: 0
Abtineri; 0
Se aproba cu 11 voturi pentru, procesul verbal al sedintei de in data a Consiliului Local
Baraganul din data de 22.08.2019 ;

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Trecem la punctul 2 al ordinii de zi: supunerea
spre aprobare a Proiectului de hotarare privind aprobarea modificarii organigramei si a statului
de functii privind organizarea si functionarea aparatului de specialitate al primarului pe anul
2019-initiator, d-1 primar;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: DacS sunt intrebari, completari sau observa|ii?
D-l consilier Zotoi Neculai: am constatat ca in organigrama apar 6-7 posturi libere pentru care trebuia
sa ni se prezinte criteriile pentru aceste functii. De asemenea, acestea trebuiau afisate la avizierul
primariei.
D-l secretar Luca Viorel: aceste criterii au fost prezentate in referatul compartimentului de specialitate
si sunt in concordanta cu Codul Administrativ.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: daca nu mai sunt intrebari,completari sau observatii
supun la vot acest project de hotarare. Cine este pentru? impotriva? Abtineri?

Voturi pentru : 5
Voturi impotriva: 6
Abtineri: 0
Se respinge cu 5 voturi pentru si 6 impotriva, Proiectul de hotarare privind aprobarea
modificarii organigramei si a statului de functii privind organizarea si functionarea aparatului
de specialitate al primarului pe anul 2019;

I

D-l primar Bivolaru Victor: propun sa trecem la punctul nr. 5, prezentarea informarii privind
pregatirea anului scolar 2019-2020.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: De acord. Trecem la punctul 5 al ordinii de zi:
Informare privind pregatirea Scolii Gimnaziale Baraganul pentru anul scolar 2019-2020-
prezinta Director Scoala Gimnaziala -Moldoveanu Dragos;
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Domnule director aveti cuvantul.
D-l Director Moldoveanu Dragos: in anul scolar 2019-2020 activitatile se vor desfasura in patru
locatii, respectiv Scolile nr. 1 si 2, Gradinitele nr. 1 si 2, renuntandu-se la locatiile din Spicu si Radu
Voda datorita numarului mic de copii. in cele patru locatii s-au facut lucrarile de igienizare si reparatii,
s-au aprovizionat cantitatile necesare de lemne de foe pentru functionarea centralelor termice.
Din acest an scolar gradinita nr. 2 a fost dotata cu o centrala termica electrica care va crea un
microclimat adecvat si va usura munca personalului auxiliar.



De asemenea, mulpamesc Consiliului local si conducerii primariei pentru sprijinul acordat in rezolvarea
problemelor cu care s-a confuntat unitatea de inva^amant.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca sunt intrebari, completari sau observa|ii?
D-l consilier Bracaciu Radian: Cele patru locatii mai au grupuri sanitare in curte?
D-l Director Moldoveanu Dragos: toate cele patru locatii au grupuri sanitare moderne amplasate in
cladirile scolilor si gradinitelor.
D-I consilier Zotoi Neculai: va rog domnule Director sa ne inaintati un tabel cu elevii cuprinsi in
listele actuale si rezultatele unui recesamant pentru a evalua situatia numarului de elevi in viitor. Avand
in vedere ca activitatea in locatiile din Spicu si Radu Voda a incetat, acest lucru va duce la degradarea
si in final distrugerea acestora. De aceea trebuie sa facem eforturi pentru obtinerea aprobarii privind
infiinfarea a 2 clase care sa functioneze in aceste locatii, tinand cont ca acestea au fost investitii
particulare. Cu aceasta situatie se confrunta si dispensarul vechi.
D-l viceprimar Preda Mihai: se va interveni la dispensarul vechi dupa ce dispensarul va fi mutat in
sediul nou pana la sfarsitul anului.
D-l Director Moldoveanu Dragos: avand in vedere ca in clasa pregatitoare au fost 29 copii, iar prin
lege se va aproba o singura clasa, nu stiu cum sa infiintam inca doua clase, totul rezumandu-se la
numarul foarte mic de copii.

D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu mai sunt probleme trecem la punctul nr. 3-
Alte probleme. Ce probleme aveti de ridicat?
D-l consilier Cheles Nelu Dumitru: sunt cazuri in care crescatorii de animale nu mai au efectivul
pentru care li s-a repartizat prin contract suprafete din izlaz pentru pasunat, iar daca nu le mai au de ce
nu s-a reziliat contractul. Noi stam cu animalele pe suprafata repartizata unde nu mai este iarba, iar pe
suprafetele pentru care nu mai sunt animale si este iarba nu pasuneaza nimeni.
D-l primar Bivolaru Victor: noi luam de baza numarul de animale inregistrat si consemnat in
Registrul animalelor administrat de medicul veterinar si dupa care s-au repartizat suprafetele de izlaz.
Pentru clarificarea acestei probleme o sa solicitam medicului veterinar o situatie actualizata a
numarului de animale pe fiecare crescator de animale.
D-l consilier Zotoi Neculai: sa se verifice si numarul de animale declarat la registrul agricol.
D-l consilier CTrjan Mitica: referitor la drumuri as vrea sa stiu de ce strada pe care locuiesc nu este
cuprinsa in proiectele de asfaltare.
D-l primar Bivolaru Victor: proiectele au fost limitate de sumele alocate, de aceea au mai ramas
destule drumuri care vor trebui reabilitate in viitor.
D-l consilier Zotoi Neculai: sunt lucrari care nu au fost aprobate de Consiliul local, exemplificand
infiintarea retelei electrice din cimitirul din Doicesti, iar pentru cimitirul din Radu Voda de ce nu s-a
putut realiza acest lucru. Se fac lucrari care nu sunt aprobate de Consiliul local la care nu sunt devize,
proiecte pentru realizarea lor, de aceea in viitor vor trebui aprobate de Consiliul local.
D-l Primar Bivolaru Victor: toate lucrarile pe obiective au fost cuprinse in listele de investitii care au
fost aprobate de Consiliul Local, pentru care s-au intocmit proiecte in vederea realizarii lor, iar la
fiecare s-au aprobat devizele cu indicatorii tehnico-economici.
D-nul presedinte de sedinta Georgescu Marian: Daca nu mai sunt probleme de discutat, declar
incheiata sedinta ordinara a Consiliului Local Baraganul din data de 30.08.2019.


